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Del 1 Den utvalde

Kapitel 1, s. 9–13
1.	Kim och hans pappa är på semester. Var då någonstans?

2.	Varför vill Kim inte gå upp i det lutande tornet i Pisa?

3.	Vad har hänt med Kims mamma?

4.	Varför springer Kim iväg från restaurangen?

Kapitel 2, s. 14–18
1.	Vem är det som ropar på Kim?

2.	Varför är Kim rädd för flickan till en början?

3.	Flickan beter sig konstigt. Vad gör hon?

4.	Skulle du lita på flickan om du var Kim? Varför? Varför inte?

Kapitel 3, s. 19–24
1.	Vilka är det som jagar Kim och flickan?

2.	Varför springer Kim uppför trappan i tornet fast han är rädd?

3.	Vad händer i slutet av kapitlet?

Kapitel 4, s. 25–29
1.	Kim landar i ett främmande landskap. Beskriv platsen.

2.	Varför kan inte Kim komma tillbaka till Pisa?

3.	Vad heter den främmande flickan?

4.	Vad heter landet som Kim hamnat i?

5.	Varför har Nela tagit med Kim till Elorien?

Kapitel 5, s. 30–34
1.	Vilka är Albã och Ajcüll?

2.	Varför blev Ajcüll så arg på Albã?

3.	Vad menar Nela när hon säger att Solhjärtat har en mörk sida.

4.	Hur verkar Ajcüll vara som drottning. Förklara hur du tänker.

5.	Vad ska Kim göra med vapnet som Nilãhs har gjort till honom?
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Kapitel 6, s. 35–41
1.	Hur ser Nilãhs ut?

2.	Hur vet Nilãhs att Kim är rätt person?

3.	Varför skär Nilãhs Kim i fingret?

4.	Nilãhs säger att Kim inte ska lita på någon. Han säger också att Kim måste hålla sitt 
Solhjärta hemligt. Varför?

5.	Hur tror du att Solhjärtat ser ut? Rita en bild.

Kapitel 7, s. 47–45
1.	Vem ska Kim och Nela möta i Svarta skogen?

2.	Varför är Svarta tornet så viktigt?

Kapitel 8, s. 46–51
1.	Vad händer i Svarta skogen?

2.	Vad har hänt med Kims mamma?

3.	Var är Nelas mamma?

4.	Vad tror du kommer att hända med Kim och Nela?

Kapitel 9, s. 52–57
1.	Kim har en plan för hur de ska komma loss. Vilken?

2.	Hur blir Kim och Nela fria?

3.	Vem är Orax?

4.	Varför heter den första delen av boken ”Den utvalde”? Förklara hur du tänker.
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Del 2 Förrädaren

Kapitel 1, s. 61–64
1.	Varför säger Serkzes att svärdet är deras enda hopp?

2.	Kim gömmer sitt Solhjärtat. Varför?

3.	Vad hände när Kim ska följa efter Serkzes?

Kapitel 2, s. 65–69
1.	Vilka är utanförfolket?

2.	Beskriv hur utanförfolket ser ut.

3.	Varför få inte utanförfolket bo i huvudstaden längre?

4.	Varför är Antzei inte att lita på?

Kapitel 3, s. 70–75
1.	Varför kan inte Serkzes rädda Kim och Nela?

2.	Hur tar man sig in i Azipa på annat sätt?

3.	Hur tar sig barnen loss från repen?

4.	Varför går Kim med på att hämta svärdet?

Kapitel 4, s. 76–79
1.	Varför tror Kim att Nela har lurat honom?

2.	Om du var i Kims situation. Hur skulle du känt dig då?

Kapitel 5, s. 80–85
1.	Varför är Kim rädd när han ska hoppa i vallgraven?

2.	Hade du hoppat i vallgraven om du varit i Kims ställe?

3.	Vad händer när Nela hoppar i vattnet?

4.	Varför är Kim arg på Nela?

5.	Vad är Gyttret för något?

Kapitel 6, s. 86–90
1.	Varför ser alla människor i staden så magra och sjuka ut?

2.	Varför slår en svartmunk omkull en man?

3.	Beskriv hur svartmunkarna ser ut och hur de är som personer.

4.	Vad har Nela på sin rygg?

5.	Varför fryser Kims blod till is när Serkzes kommer in i rummet?
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Kapitel 7, s. 91–95
1.	Vilka är det som har klätt ut sig till svartmunkar?

2.	Varför tycker Nela att Serkzes är en svikare?

3.	Vad är det som Serkzes tänker berätta för Kim?

Kapitel 8, s. 96–100
1.	Vem tillhör fotografiet som Nela visar för Kim?

2.	Vem är Kims mamma?

3.	Varför övergav hon Kim och hans pappa?

4.	Varför vet inte Kims pappa vem Kims mamma är?

5.	Vad är det som Serkzes vill ha av Kim?

Kapitel 9, s. 101–105
1.	Varför tror inte Kim att Nilãhs har berättat om Solhjärtat?

2.	Vad tänker Serkzes göra med Albã och Kim.

3.	Vem är Farjan?

4.	Varför heter andra delen ”Förrädaren”, tror du?
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Del 3 Striden mot Ajcüll

Kapitel 1, s. 109–11
1.	Vattnet som Kim dricker är inte förgiftat. Hur kommer det sig?

2.	Farjan säger att Nela är som en katt med nio liv. Vad menar han med det?

3.	Skulle du varit nervös att möta Ajcüll om du varit i Kims ställe? Varför? Varför inte?

Kapitel 2, s. 112–118
1.	Vilka är det som vill träffa Kim?

2.	Varför vet Anã till så mycket om Kim?

3.	Vilka måste Motståndarna slåss mot?

4.	Hur ska Kim ta sig in i tornet?

5.	Hur är Serkzes som person? Förklara hur du tänker.

Kapitel 3, s. 119–127
1.	Vad händer om inte Kim ger Solhjärtat till Serkzes?

2.	Varför vågar Kim kasta Solhjärtat i lavan?

3.	Varför släpper inte Nela taget om Serkzes, tror du?

4.	Vad menar Serkzes när han säger att han vill vara som Kim?

5.	På vilket sätt har Kim förändrats under berättelsens gång?

Kapitel 4, s. 128–137
1.	Varför vill Kim ge sitt svärd till Nela?

2.	Beskriv hur Ajcüll ser ut.

3.	Hur verkar Ajcüll vara som person? Förklara hur du tänker.

4.	Vad är det för hemlighet som Farjan berättar för Ajcüll?

Kapitel 5, s. 138–143
1.	Vad är det för tecken som Nela har på sin rygg?

2.	Var har Ajcüll gömt Solhjärtat någonstans?

3.	Vad kommer hända om Kim flyttar Solhjärtat?

4.	Vad gör Kim för att rå färgerna tillbaka till Elorien?

5.	Varför slänger inte Kim Solhjärtat i elden?
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Kapitel 6, s. 144–150
1.	Var finns Kims mamma? 

2.	Hur ska Ajcülls Solhjärta kunna hjälpa Kim att befria sin mamma?

3.	Skulle du ha litat på Ajcüll om du var Kim? Varför? Varför inte?

4.	Beskriv mötet när Kim och hans mamma träffas.

5.	Varför gråter Nela?

Kapitel 7, s. 151–157
1.	Vad har hänt sedan Kim satte Solhjärtat på plats nere i Domkryptan? 

2.	Vad har Ajcüll sagt till Nela?

3.	Tycker du att Nela ska lita på sin mamma? Varför? Varför inte?

4.	Vad tycker du om slutet i boken? Berätta varför du tycker som du gör.

5.	Vad tror du att boken har för budskap? Förklara hur du tänker.

✂


